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Projekt 

PROTOKÓŁ 

obrad XXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 14 lutego 2017 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1150 

 

Ad. 1  Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XXVII 

zwyczajnej sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji 

udział wzięli radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 13 radnych, 

stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu). Poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza o poszerzenie porządku obrad o 

punkt Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Miłakowo na lata 

2017 – 2027. Zaproponował aby wnieść ten punkt na końcu porządku obrad, jako punkt „k”. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji zwyczajnej Rady Miejskiej                   

w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XXVI sesji zwyczajnej. Radni nie 

wnieśli uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 12 - za, protokół XXVI sesji zwyczajnej został 

przyjęty. 
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/w głosowaniu nie wziął udziału radny Piotrowski E., gdyż opuścił posiedzenie Rady 

Miejskiej/. 

 Ad. 4 Prace Burmistrza między sesjami 29.12.2016 – 14.02.2017 

1. Odbyły się spotkania ws. wykonania inwentaryzacji jeziora i opracowania dokumentacji na 

ścieżkę dydaktyczną przy j. Mildzie wraz z infrastrukturą. 

2. Uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Sarnowskim Departamentu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie ws. organizacji spotkania dotyczącego 

gospodarki na Jeziorze Mildzie. 

3. Odbyło się spotkanie z Komendantem Głównym Państwowej Straży Pożarnej w Jednostce 

Ratowniczo-Gaśniczej w Morągu ws. kampanii społecznej „Czad i Ogień – Obudź 

czujność”. Zostały przedstawione zagrożenia jakie niesie dwutlenek węgla dla życia           

i zdrowia ludzkiego. 

4. Uczestniczyłem w Orszaku Trzech Króli, który rozpoczął się Mszą Św. Spotkanie 

kolędowe pod hasłem „Pokój i Dobro” odbyło się w MDK. 

5. Uczestniczyłem w Posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego                         

w Ostródzie ws. problematyki związanej z zadaniami jednostek w przypadku wystąpienia 

wysoce zjadliwej grypy ptaków H5N8. 

6. Odbyła się odprawa roczna Policji w Centrum Użyteczności Publicznej w Ostródzie. 

7. Uczestniczyłem w Wystawie Fotografii Krajobrazowej Stanisława Iwanczenki pod nazwą 

„W oku Krajobrazu” . Wystawa odbyła się w Centrum Polsko-Francuskim w Olsztynie. 

Zaprezentowane fotografie przedstawiały krajobraz naszej gminy. 

8. Odbyło się spotkanie robocze z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Miłakowie ws. 

zmiany nazw ulic w związku z wejściem w życie tzw. ustawy dekomunizacyjnej z dnia             

1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju 

totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

9. Odbyłem spotkanie robocze z Naczelnikiem Oddziału Prewencji w Morągu st. asp. 

sztabowym Rafałem Jankowskim. 

10. W Miłakowskim Domu Kultury odbył się 25 finał Wielkiej Orkiestry Świętej Pomocy. 

Zebrano kwotę 5.600 zł „Dla ratowania życia i zdrowia dzieci na oddziałach 

ogólnopediatrycznych oraz dla zapewnienia godnej opieki medycznej seniorom”. 
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11. Odbyłem spotkanie z Komendantem Policji w Morągu i jego Zastępcą ws. organizacji 

dodatkowych patroli w ramach godzin ponadnormatywnych na terenie gminy w 2017 roku. 

12. Odbyły się zebrania wiejskie w Książniku, Boguchwałach i Miłakowie ws. Planów 

Odnowy. 

13. Odbyło się spotkanie z Prezesem Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Agencji Energetycznej 

Sp. z o.o. w Olsztynie Andrzej Koniecko oraz Prezesem Antochowskim ws. energii 

odnawialnej. 

14. Uczestniczyłem w spotkaniu wójtów, burmistrzów powiatu ostródzkiego z Marszałkiem 

Województwa ws. bieżącej działalności powiatów i gmin oraz współpracy między 

samorządami. 

15. Spotkałem się z Dyrekcją Zespołu Szkolno-Przedszkolnego ws. reformy oświaty.  

16. Odbyło się Zgromadzenie Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko”. Omówiono sprawy bieżące. 

17. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Miłośników j. Mildzie ws. 

prowadzenia gospodarki na jeziorze przez dzierżawcę. W spotkaniu udział wzięli: 

 Aleksander Gawryluk - Burmistrz Miłakowa 

 Michał Boczulak - Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Jarosław Sarnowski – Dyrektor Depertamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich                        

i Rolnictwa 

 Anna Hornatkiewicz -Żbik – biuro ds. rybactwa 

 Anna Stróżyk-Kowalska – Kierownik Wydziału Gospodarki Rybackiej 

 Jan Janiak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

 Zbigniew Zabłocki – Rady Powiatowy Powiatu Ostródzkiego 

 Przedstawiciele Zakładu Bioekonomiki Rybactwa, Instytut Rybactwa Śródlądowego 

im. Stanisława Sakowicza w Olsztynie: dr inż. Tomasz Czerwiński oraz dr inż. 

Tomasz Kajetan Czarkowski 

 Andrzej Grabowski – Dyrektor  Saffilin Polska  Sp z o.o. w Miłakowie 

 Bogusław Kelles Kraus - Zakład Rybacki Sp. z o.o.  

 Aneta Gołębiewska – Kądziela  

 Mariusz Smoliński 
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 Prezes Stowarzyszenia Jan Morzy i członkowie  

 

18. Odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej w siedzibie Spółki ws. przyjęcia sprawozdania 

Zarządu z działalności MPGK w Miłakowie za rok 2016. Wynik finansowy za rok 2016 

wynosi 26.552 zł. 

 

19. Podpisaliśmy aneks do umowy o dofinansowanie zadania pn. Utwardzenie nawierzchni 

drogi nr 151526N w Miłakowie oraz modernizacja chodnika (górne osiedle). 

 

20. Odbyło się spotkanie zorganizowane przez Dyrektor SOSW w Szymanowie i Starostę 

Ostródzkiego pod nazwą „Zwiększenie dostępności usług rehabilitacyjnych w powiecie 

ostródzkim i gminach ościennych”. Zaprezentowano nowoczesne metody i formy 

rehabilitacji osób niepełnosprawnych, plany rozwoju rehabilitacji w Szymanowie                        

z możliwością dostępu dla mieszkańców gmin. 

 

21. Uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP                   

w Miłakowie. Tematyką spotkania było: 

1. Posumowanie działalności jednostek OSP z terenu gminy w roku 2016. 

 Działania ratowniczo-gaśnicze w 2016 r. 

 Zakupy sprzętu i wyposażenia dla jednostek OSP 

2. Przyjęcie Planu Pracy Prezydium Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP                      

w Miłakowie na rok 2017. 

3. Przygotowania do zebrań sprawozdawczych w jednostkach OSP  

4. Omówienie kalendarza imprez, zawodów sportowo-pożarniczych w bieżącym rok. 

 Spartakiada strażacka w czasie obchodów „Dni Miłakowa” 

 Mistrzostwa Polski w Ratownictwie Wodnym i Powodziowym Strażaków 

Ochotników) (Olsztyn 2017) 

 Mistrzostwa Polski Drwali – Sthil (Ostróda 2017) obsługuje OSP Miłakowo 

 Powiatowe zawody sportowo pożarnicze ( Ostróda 2017) 

 Powiatowy Turniej Wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom” który 

odbędzie się w Miłakowie. 

 

22. Złożyliśmy wniosek na termomodernizację MDK z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Warmia i Mazury. 
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23. Realizujemy dwa projekty pn. „Eksperyment nowym modelem lekcji” w szkole 

podstawowej oraz Wsparcie edukacyjne uczniów i nauczycieli w Gimnazjum                         

w Miłakowie. Projekty skierowane są do uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej                    

i Gimnazjum Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Celem projektów jest podniesienie 

kompetencji nauczycieli i uczniów w zakresie nauk matematyczno-przyrodniczych, 

poprzez udział w różnych formach edukacji metodą eksperymentu. Obecnie trwają 

modernizacje sal lekcyjnych. Trwa proces wyłonienia wykonawcy dostawy mebli                        

i wyposażenia remontowanych klas. 

24. Rok 2017 jest ostatnim rokiem, w którym można otrzymać dotację na usuwanie azbestu. 

Wnioski można składać w siedzibie Urzędu do 3 marca 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o pytania. 

Nagraba A. zapytał czy wyjaśniła się kwestia włączenia miejscowości Książnik                       

i Boguchwały do aglomeracji miejskiej, co pozwoliłoby na budowę sieci kanalizacyjnej. 

Zapytał czy już coś wiadomo w tym temacie.  

Burmistrz odpowiedział, że w dalszym ciągu podstawy prawne w tej kwestii nie zostały 

zmienione. Wnioski zostały przełożone do Ministerstwa. Trzeba uzbroić się w cierpliwość. 

Gminy mają problemy z oczyszczalniami ścieków.  

Dubis M. zapytał czy jest jakiś protokół ze spotkania odnośnie jeziora Mildzie, czy spotkanie 

było protokołowane, gdyż chciał się głębiej zapoznać w tym temacie.   

Burmistrz odpowiedział, że spotkanie nie było nagrywane, gdyż to było bardziej robocze 

spotkanie. 

Dubis M. zapytał czy są sporządzone jakieś wnioski z tego spotkania.  

Burmistrz odpowiedział, że są takie wnioski. Zadeklarował, że przekaże je radnemu.  

Przewodniczący Rady zapytał na czym miałaby polegać rehabilitacja w SOSW                    

w Szymanowie. Czy byłyby jakieś dodatkowe formy rehabilitacji jak np. jazda konna, basen. 

Dyrektor Ośrodka zwraca się o dofinansowanie, a gmina dofinansowuje różne instytucje, jak 

np. policję, Urząd Wojewódzki czy Biuro w Brukseli. Należy się wgłębić na czym miałoby 

polegać doposażenie Ośrodka w Szymanowie.  

Burmistrz zaproponował, aby na następna sesję zaprosić Dyrektora Ośrodka w Szymanowie, 

które przedstawi prezentację jakie zabiegi są przeprowadzane w Ośrodku.  

Skarbnik Gminy Maśnik A. dodała, że od strony finansowej, gdyby było podjęta decyzja    

o udzieleniu wsparcia, musiałaby być znana szersza informacja w tym zakresie.  
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 Ad. 5 Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie 

na 2017 r.; 

Przewodniczący Komisji Budżetu Nagraba A. przedstawił plan pracy Komisji na 2017 r. 

/w załączeniu protokołu/. Poinformował, że plan pracy został jednogłośnie przyjęty na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty Gołębiewska-Farys J. przedstawiła plan pracy Komisji 

na 2017 r. /w załączeniu protokołu/. Poinformowała, że proponowany plan pracy został 

przedstawiony na wczorajszym posiedzeniu Komisji. Na wniosek radnego Dubis M. został 

dodany jeden punkt związany z reformą edukacji. W miesiącu czerwcu odbędzie się spotkanie 

z Dyrekcją Zespołu Szkolno–Przedszkolnego w tej sprawie. Plan pracy został przyjęty 

jednogłośnie na posiedzeniu Komisji.   

  

Ad. 6 Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2017 r.; 

Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2017 r. /w załączeniu 

protokołu/. Poinformował, że plan nie obejmuję tematyki poszczególnych sesji, gdyż 

materiały wpływają sukcesywnie od Burmistrza i są rozpatrywane przez Radę Miejską.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchwalenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Boguchwały; 

Inspektor ds. Promocji i Pozyskiwania Środków Pomocowych Gołębiewska-Kądziela A. 

poinformowała, że podjęto inicjatywę aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Boguchwały 

na lata 2010 – 2025. Ze względu na to, że zmieniła się perspektywa finansowa Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020, pewne inwestycje w miejscowościach 

gdzie są Plany Odnowy Miejscowości zostały zrealizowane. Zaistniałą konieczność aby 

elementy zrealizowane w poprzedniej perspektywie finansowej opisać i zaktualizować. Aby 

aplikować o środki w ramach ogłoszonych konkursów, Plany Odnowy Miejscowości muszą 

być zgodne z rozporządzeniem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. W obecnych 

dokumentach nie ma informacji jak Plany Odnowy Miejscowości mają wyglądać.                 

W Rozporządzeniu z 2008 r. jest instrukcja do sporządzenia Planu Odnowy Miejscowości, 

dlatego powołujemy się na poprzednią perspektywę finansową. Plan Odnowy Miejscowości 

Boguchwały został zatwierdzony Uchwałą Zebrania Wiejskiego Nr 1/2017 z dnia 10 lutego 

2017 r. W Celu zaktualizowania tego planu odbyły się dwa spotkania z mieszkańcami. Na 

pierwszym zebraniu mieszkańcy zgłaszali inicjatywy, poprzez które został zaktualizowany 
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Plan Odnowy Miejscowości. Na drugim zebraniu omówiono wprowadzone zmiany oraz 

zatwierdzono je Uchwałą Zebrania Wiejskiego. Plan Odnowy Miejscowości Boguchwały 

został jednogłośnie zatwierdzony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Plan Odnowy jest bardzo obszerny, jest          

w nim dużo historii. Wyraził opinię, że dla mieszkańców najistotniejsze są priorytety zawarte 

w końcowej części Planu. Następnie ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

  

b) uchwalenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Książnik; 

Gołębiewska-Kądziela A. poinformowała, że przedmiotowej uchwale występuje analogiczna 

sytuacja do poprzedniej uchwały. Plan Odnowy Miejscowości Książnik również został 

przyjęty Uchwałą Nr 1/2017 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Książnik z dnia 10 lutego 2017 r. 

jednogłośną decyzją mieszkańców. Po przesłaniu radnym materiałów na sesję została 

wniesiona jedna poprawka zgłoszona przez Sołtysa i mieszkańców. Chodzi o dokładne 

usytuowanie placu zabaw i siłowni zewnętrznej. Miałyby byś one umiejscowione przy boisku 

wiejskim.   

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.  

 

c) opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez 

Gminę Miłakowo; 

Sekretarz Gminy Zabiełło J. poinformowała, że corocznie Rada podejmuje uchwałę           

w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez 

Gminę Miłakowo. W tym roku, podobnie jak w poprzednim, wysokość opłaty za opiekę 

wynosi 1 zł. Zmiana polega na tym, że dzieci w wieku do 5 lat są objęte tymi opłatami. To      

1 zł płacone za każdą godzinę przekraczającą pięć godzin. Natomiast dzieci 6-letnie są 

zwolnione z opłat za dodatkowe godziny pobytu w przedszkolu. Jest to związane z ustaleniem 

dla gmin z dniem 1 stycznia b.r. subwencji oświatowej dla dzieci 6-letnich korzystających       

z pobytu w przedszkolu.    

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.  
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d) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego; 

Sekretarz poinformowała, że w związku z reformą oświaty zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w sieciach szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. Radnym przedstawiono projekt uchwały, zgodny z projektem przedstawionym 

przez Ministerstwo Edukacji Narodowej. Procedura wygląda w ten sposób, że Rada 

przyjmuje projekt uchwały, który zostanie skierowany do Kuratorium Oświaty w celu 

uzyskania pozytywnej opinii w zakresie zgodności z prawem przedmiotowej uchwały. 

Kuratorium Oświaty ma 21 dni na wydanie opinii, która jest wiążąca dla Organu 

prowadzącego. Ten projekt przewiduje, że szkoła podstawowa, która wchodzi w skład 

Zespołu Szkolno–Przedszkolnego staje się z dniem 1 września 2019 r. 8-letnią szkołą 

podstawową. Szkoła Podstawowa w Boguchwałach, która jest Filią Zespołu Szkolno–

Przedszkolnego nie zmienia swojej struktury organizacyjnej i nadal będzie obejmowała klasy 

1-3 szkoły podstawowej. Jeżeli chodzi o gimnazjum, w roku szkolnym 2017/2018                    

i 2018/2019 prowadzone będą klasy dotychczasowego gimnazjum do czasu wygaszenia tych 

klas, zgodnie z przepisami. Gimnazjum kończy swoją działalność z dniem 31 sierpnia 2017 r. 

Nazwa Zespołu Szkolno–Przedszkolnego pozostanie bez zmian, gdyż w jego skład będzie 

wchodziło również przedszkole. Granice obwodów również pozostają bez zmian.  

Przewodniczący Rady podkreślił, że ta ustawa, trwają prace jej przeciwników, być może 

dojdzie do referendum w tej sprawie. Niektórzy radni zauważają pewne nieścisłości               

w zapisach projektu uchwały.  

Dubis M. zauważył, że w projekcie uchwały napisano, że publiczne gimnazjum Zespołu 

Szkolno–Przedszkolnego zakończy swoją działalność 31 sierpnia 2017 r. pod tym pojęciem 

radny rozumie zdjęcie szyldu, odwołanie dyrektora i gimnazjum przestaje istnieć. Nie jest to 

spójne z tym, co napisano w projekcie, gdyż widnieje tam zapis rok szkolny 2017/2018 oraz 

2018/2019. Te dwa punkty nie są spójne, gdyż radny rozumie zakończenie działalności w ten 

sposób, że gimnazjum przestaje istnieć. Może należałoby wprowadzić tu jakąś inną formułę.  

Sekretarz odpowiedziała, że projekt uchwały jest zgodny z projektem uchwały MEN.  

Radca Prawny Bielański R. dodał, że przedmiotowy zapis jest rzeczywiście niespójny bo 

albo wygasza się gimnazjum z dniem 31 sierpnia 2017 r., a zatem gimnazjum już nie ma, 

jednak dwie klasy normalnie funkcjonują.  

Dubis M. dodał, że klasy powinny funkcjonować w ramach 8 – klasowej szkoły 

podstawowej. Po co pisać, że jest jeszcze gimnazjum.  

Sekretarz odpowiedziała, że tworząc projekt uchwały sugerowano się projektem MEN.  
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Radca Prawny powiedział, że to jest kwestia sieci, które objęte są tymi wygasającymi 

klasami gimnazjum. To jest tylko projekt uchwały, który zostanie wysłany do Kuratorium 

Oświaty, gdzie zostanie zweryfikowany. Jeżeli Rada nie podejmie uchwały to zrobi to            

w trybie zastępczym wojewoda. 

Przewodniczący Rady podkreślił że zdanie Radcy Prawnego jest tu najważniejsze.               

W projekcie można by było umieścić zapis, że z dniem takim i takim następuje wstrzymanie 

naboru do gimnazjum. Jednak jeśli sugerowano się wzorem projektu MEN, należy przyjąć 

projekt w tej postaci.  

Hurman M. podkreślił, że gminy to bezpośrednio nie dotyczy, gdyż jest jeden Zespół 

Szkolno–Przedszkolny i jedna Dyrekcja.  

Radca Prawny poinformował, że w porównaniu do innych samorządów, Gmina Miłakowo 

jest w komfortowej sytuacji dzięki utworzeniu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. W innych 

gminach jest z tym duży problem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, 2 – wstrzymujące się, radni podjęli 

uchwałę. 

  

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA – 

OPERATOR Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku przy ul. Marynarki Polskiej 130, 

80-557 Gdańsk, Oddział w Olsztynie z siedzibą w Olsztynie przy ul. Tuwima 6, 10-950 

Olsztyn; 

Kierownik RGT Smoliński M. poinformował, że chodzi tu o dwa domki letniskowe przy 

śluzie. Właściciele chcą podłączyć prąd, stąd konieczność podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

     f) wyrażenia zgody na przejęcie na rzecz Gminy Miłakowo darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Województwa Warmińsko–Mazurskiego; 

Kierownik RGT poinformował, że uchwała ta jest konsekwencją przebudowy skrzyżowania 

wyjazdowego na Świątki i Dobre Miasto. Został wydzielony zjazd w kierunku Osiedla XXX 

– lecia, w związku z tym Zarząd Dróg Wojewódzkich chce to przekazać Gminie łącznie          

z trawnikiem.   
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Przewodniczący Rady zapytał czy jest to poza pasem drogowym. 

 Kierownik RGT odpowiedział, uchwała dotyczy przejęcia odcinka, który prowadzi do 

samego Osiedla. Skrzyżowanie ul. Przemysłowej z drogą wojewódzką  jest nadal powiatowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

g) zmianie w Wieloletnie Prognozie Finansowej na lata 2017-2031. 

Skarbnik Gminy Maśnik A. poinformowała, że Prognoza ulega zmianie w pozycjach 

dotyczących wartości dochodów i wydatków, które zostają zwiększone o kwotę 16.891,50 zł 

przy zadaniu dotyczącym opracowania dokumentacji projektowej na budowę sieci 

kanalizacyjnej i sanitarnej Stolno-Miłakowo, obejmującej miejscowości Głodówko oraz 

Polkajny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

h) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2017 r.; 

Skarbnik poinformowała, że na kwotę 16.891,50 zł składają się zmiany po stronie dochodów 

i wydatków. Następnie szczegółowo przedstawiła poszczególne zmiany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

  

i) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego; 

Skarbnik poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji w celu rozwoju społeczeństwa informacyjnego, w tym utrzymaniu i rozwoju sieci 

szerokopasmowej Polski Wschodniej. Na to zadanie Gmina otrzymuje środki w postaci opłaty 

za zajęcie pasa drogowego. Urząd Marszałkowski z jednej strony płaci Gminie, a poprzez 

dotacje to sobie rekompensuje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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j) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsk-

Mazurskiego; 

Skarbnik poinformowała, że jest to pomoc w kwocie 1.000,80 zł na utrzymanie Biura 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. W tamtym roku była to kwota 1.000,90 

zł.   

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

k) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Miłakowo na lata 2017-2027; 

Gołębiewska-Kadziela A. poinformowała, że została podjęta inicjatywa opracowania Planu 

Odnowy Miejscowości Miłakowo, ponieważ poprzednio obowiązujący Plan przestał być 

aktualny w 2015 r. Cała część opisowa została uaktualniona o bieżące informację                    

i zrealizowane inwestycje. W dniu wczorajszym na zebraniu mieszkańców została podjęta 

Uchwała Ogólnego Zebrania Mieszkańców Miasta Miłakowo w sprawie przyjęcia Planu 

Odnowy Miejscowości z jednym głosem wstrzymującym się.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu wczorajszym również uczestniczył na tym 

zebraniu. Pani Gołębiewska-Kądzielą bardzo szczegółowo przedstawiła ten Plan Odnowy, 

udzieliła równie odpowiedzi na wszystkie zadane pytania.   

Proć R. podkreślił, że tabela na stronie nr 24 i 25 obrazuje stały poziom ubóstwa. Widać 

poprawę infrastruktury, jednak w tej kwestii niekorzystna tendencja się utrzymuje.   

Nagraba A. podkreślił, że bytowość wielu rodzin poprawił Program 500+. Te tabele tego nie 

obrazują, gdyż to świadczenie nie jest wliczane do dochodu.  

Gołębiewska-Kądziela A. potwierdziła, że środki z Programu 500+ nie są wliczane do 

dochodu.  

Proć R. zasugerował, że warto byłoby się zastanowić czy są to te same rodziny czy tendencja 

się zmienia.  

Przewodniczący Rady podkreślił, że trudno dyskutować na temat dochodów mieszkańców. 

Nikt nie bada szarej strefy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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8. Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z obecnych radnych chce złożyć interpelację. Nie 

było interpelacji.  

 

9. Zapytania, wolne wnioski; 

Atrachimowicz Z. zapytał czy są dane statystyczne odnośnie wywozu śmieci w Miłakowie. 

Ilu  mieszkańców płaci za wywóz, ilu zalega, jaka jest struktura tego wszystkiego względem 

poprzedniego roku.  

Kierownik RGT odpowiedział, że roczne sprawozdania są dostępne w Referacie Gospodarki 

Terenowej. Gmina wystąpiła do związku z zapytaniem ile osób płaci i ile zalega, jednak jak 

dotąd nie otrzymała odpowiedzi.  

Burmistrz dodał, że po przeprowadzonych kontrolach przybyło trochę nowych deklaracji.  

Przewodniczący Rady zapytał jaki to jest procent. 

Burmistrz odpowiedział, że powyżej 70 %.  

Nagraba A. zapytał o firmę, które wygrała przetarg na wywóz śmieci.  

Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie śmieci będzie nadal odbierała firma z Morąga. 

Ukazała się już propozycja rozporządzenia, która wyraźnie zróżnicuje opłaty za odbiór śmieci 

segregowanych i niesegregowanych. 

Dubis. M. powiedział, że segregowanie ma sens w dużych miejscowościach. W jego 

miejscowości wszystkie śmieci są wrzucane do jednego samochodu odbierającego śmieci. 

Dlatego też pomimo segregowania śmieci nie ma przekonania, czy przyczynia się do ochrony 

środowiska.    

Kierownik RGT odpowiedział, że firma deklarowała iż myje samochody i wtedy odbiera 

odpady segregowane.  

Proć R. dodał, że osobiście wyrzucił segregowane śmieci i zostały one pomieszane na 

samochodzie.   

Opoka Z. wyraził obawę o odbiór śmieci w Boguchwałach w okresie letnim. Jest wtedy 

więcej turystów.  

Przewodniczący Rady podkreślił, iż obowiązkiem każdego turysty, który ma domek jest 

złożenie deklaracji okresowych na odbiór śmieci. Też posiada taką działkę i składa deklarację 

okresową.  

Kuszpit H. dodał, że zapełnianie pojemników na śmieci ma również miejsce w Miłakowie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że zwrócił się do Prezesa Spółki aby na zebraniach 

Wspólnot poruszać kwestię budowania boksów z siatki przy pojemnikach, a szczególnie przy 
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hotelu. Podjeżdżają tam samochody, z których są wyrzucane śmieci.  

 

10. Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVII sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie.  

 

    Protokołował:                                                                     Przewodniczył: 

   wz. Podinspektora ds. Obsługi Rady                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

            (-) Wojciech Stani                                                              (-) Michał Boczulak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


